

# 河内/下龙湾/宁平

## HANOI / HALONG / NINH BINH

Tour Code: VHD-3



Vietnam  
越南



Ninh Binh  
宁平



Fisherman Village  
渔人村



One Pillar Pagoda  
一柱庙



Halong Bay  
下龙湾

行程次序，以当地旅社安排为准。  
Sequences of Itinerary are subject  
to local arrangement.



Temple of Literature  
文庙



Water Puppet  
水木偶



Ba Dinh Square  
巴亭广场



## SCHEDULE

### D1 ARRIVE ✈️ HANOI

### D2 HANOI 🚌 HALONG (B/L/D)

- ✓ Ho Chi Minh Mausoleum & Residence (Closed on every Mon & Fri, Whole Month of Oct-Nov)
- ✓ Ba Dinh Square
- ✓ One Pillar Pagoda
- ✓ Temple of Literature

### D3 HALONG 🚌 HANOI (B/L/D)

- ✓ Halong Bay (Cruise about 4 Hours)
- ✓ Seafood Meal on Board
- ✓ Paradise Grotto
- ✓ Fisherman Village
- ✓ Water Puppet Show

### D4 HA NOI 🚌 TAM COC 🚌 HANOI (B/L/D)

- ✓ Bich Dong Temple
- ✓ Hoan Kiem Lake
- ✓ French Opera House
- ✓ 36 Ancient Street
- ✓ Hanoi Sen Buffet

### D5 HANOI ✈️ DEPARTURE (B)

- ✓ West Lake
- ✓ Tran Quoc Pagoda

## TOURIST ATTRACTIONS:

### HANOI

- ◆ **Water Puppet Show** - the puppets are made out of wood and then lacquered. The shows are performed in a waist-deep pool. A large rod supports the puppet under the water and is used by the puppeteers, who are normally hidden behind a screen, to control them. Thus the puppets appear to be moving over the water. Today's Vietnamese water puppetry is a unique variation on the ancient Asian puppet tradition.
- ◆ **Ba Dinh Square** - it is the name of a famous square in Hanoi where president Ho Chi Minh read the Proclamation of Independence of the Democratic Republic of Vietnam.
- ◆ **Ho Chi Minh Mausoleum & Residence** - when Ho Chi Minh died, the granite Ho Chi Minh Mausoleum was built here to display his embalmed body. It remains a major site of tourism and pilgrimage.
- ◆ **Temple of Literature** - Dedicated to Confucius, was founded in 1070 by Emperor Ly Thanh Tong. In 1076, Vietnam's first university was established here to educate Vietnam's administrative and warrior's class.
- ◆ **One Pillar Pagoda** - this is a historic Buddhist temple in Hanoi, the capital of Vietnam, It is regarded alongside the Perfume Temple, as one of Vietnam's two most iconic temples.

### HALONG

- ◆ **Halong Bay** - it was awarded by UNESCO as a natural heritage in 1994. Half day boat trip in Halong Bay to view multi-shaped rocks and visit the dramatic caves. Lunch will be served on boat with fresh seafood.

### TAM COC

- ◆ **Bich Dong Temple (with Sampan Trip)** - one of the most attractive landmarks in Ninh Binh. It is also known as the second beautiful cave of the Southern, after Huong Tich cave in Ha Tay. Float along the river among the villages, mountains, and rice fields, passing through 3 caves - Hang Ca, Hang Hai, and Hang Ba.



✓ 4 Breakfast / 3 Lunch / 3 Dinner



**HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)**

✓ Chalcedony Hotel or similar class

x 3 Nights

✓ Galaxy Halong or similar class

x 1 Night

**Disclaimer:** Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

**Remark:** There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Paradise Grotto  
天宫洞



Bich Dong Temple  
碧洞寺



West Lake  
西湖



## 精简行程

第一天 抵达 ✈️ 河内

第二天 河内 🚗 下龙湾

(早/午/晚)

☑️ 胡志明主席寝陵及故居

(寝陵将在每个周一和周五，十月至十一月全月闭馆)

☑️ 巴亭广场

☑️ 一柱庙

☑️ 文庙【越南首间大学】

第三天 下龙湾 🚗 河内

(早/午/晚)

☑️ 乘船环游下龙湾

(乘船漫游近四小时)

☑️ 午餐于船上享用海鲜餐

☑️ 天宫洞

☑️ 渔人村

☑️ 水上木偶戏表演

第四天 河内 🚗 三谷 🚗 河内

(早/午/晚)

☑️ 碧洞寺

☑️ 还剑湖

☑️ 国家歌剧院

☑️ 36古式街道购物

☑️ 晚餐于河内SEN莲花庭院餐厅自助餐

第五天 河内 ✈️ 回程

(早)

☑️ 西湖

☑️ 镇国寺

## 观光景点:

### 河内

- ◆ **水上木偶戏表演** - 越南最具特色的传统民间舞台戏，也是世界木偶戏，它稀奇的地方，就在于木偶戏于水池面上演出。上独一无二的。
- ◆ **巴亭广场** - 位于河内市中心，当时，胡志明主席在这里宣布越南独立。这里也是当地人民休闲的地方。
- ◆ **胡志明主席寝陵及故居（高架屋）** - 对许多越南人来说是最神圣的地方，游客们有机会瞻仰胡志明的遗体，此外也可以参观胡志明主席的故居。
- ◆ **一柱庙** - 它本身是李朝太宗所创建的佛寺，因为庙建在一根柱子上所以就称为一柱庙。
- ◆ **文庙** - 它是越南当时第一间大学，充满着中国式的建筑，现在已成为了旅游景点。

### 下龙湾

- ◆ **下龙湾** - 乘船环游素有“海上桂林”之称的下龙湾，此湾内有三千多个形状奇异的石灰岩小岛，并于1994年被联合国教育科学及文化组织（UNESCO）列入世界遗产。乘船漫游近四小时。午餐于船上享用海鲜餐。

### 三谷

- ◆ **三谷碧洞（含船游）** - 乘坐竹筏于溪流中，游览素有“陆地下龙”之称的三谷。参观越南大诗人（阮柔）的故乡 - 碧洞。

★★★★★  ★★★★★  
✓ 4早餐 / 3午餐 / 3晚餐

★★★★★  ★★★★★

入住酒店（4晚）

✓ 河内玉髓酒店或同级 x3晚

✓ 下龙湾银河酒店或或同级 x1晚

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日，公众假期，天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

# General Information

## · 河内 HANOI ·



<b>货币</b> <b>Currency</b> 	<b>Vietnamese Dong - VND</b> <b>越南盾 - VND</b>	<b>信用卡</b> <b>Credit Card</b> 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.
<b>货币兑换率</b> <b>Exchange Rate</b> 	<b>1000 VND = MYR 0.18</b> <b>1000 越南盾 = 马币 0.18</b> <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	<b>拨号代码</b> <b>Dial Code</b> 	<b>Vietnam : +84</b> <b>越南 : +84</b>
<b>电压</b> <b>Voltage</b> 	<b>Voltage - almost always 220 V</b> <b>电压 - 220伏特</b>	<b>插座</b> <b>Power Socket</b> 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type C - 两个圆脚插头 / 2 round pin
<b>时差</b> <b>Time Different</b> 	<b>Vietnam (Hanoi) - Malaysia is 1 hour ahead of Hanoi</b> <b>越南（河内）标准时差慢马来西亚时间1小时</b>	<b>行李托运</b> <b>Luggage Allowance</b> 	<b>Check in Luggage : 20 kg</b> Each guest is allowed one piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 handbag on-board. The main cabin baggage shall not exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤
<b>气候</b> <b>Weather</b> 	<input type="checkbox"/> <b>Summer 夏季</b> 1月 - 12月 <b>Jan to Dec</b> 18°C - 35°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
<b>飞机型号</b> <b>Aircraft Type</b> 	<p style="text-align: center;"><b>A320</b></p>		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

**GD Partner:**